

通告 Notice

通告編號 Circular No. :HFR/2020/2284

致：杏花邨各住戶

加強處理邨內違例泊車

鑑於杏花邨違例泊車情況越見嚴重，影響道路安全及阻塞消防通道，經與業主委員會商議後，本處將於 2020 年 9 月 1 日起加強違例泊車管理。如發現有車輛違例停泊(沒有任何人看顧車輛)於鎖車地帶，保安部將不作任何事前警告而立即扣鎖有關車輛，而有關車主或司機必須以現金繳付\$320 解鎖費用方可解鎖車輛。本處提醒各住戶請通知您們的訪客及親友可考慮將車輛停泊在時租停車場內。

住戶如因要事或搬遷、裝修、清理泥頭等情況，而需要將車輛停泊在本邨指定範圍內，必須於事前兩小時到保安部申請及領取暫泊證，否則將一律視為違例泊車，並會被扣鎖。

如對上述事宜有任何查詢，歡迎致電 2558 0121 與保安部聯絡（24 小時）或於辦公時間內致電 2896 4333 與管理處職員聯絡。

杏花邨管理處

2020 年 8 月 29 日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date: 29 August 2020

Strengthen the Handling of Unauthorized Parking at Heng Fa Chuen

In view of the increasing number of unauthorized parking at Heng Fa Chuen which seriously affect the safety and obstruct the emergency vehicular access, the matter was discussed with the Owners' Committee and the Management Office will strengthen the vehicles impounding starting from **1 September 2020**. Any unauthorized parking vehicles without proper attention will be impounded immediately without prior notice. The involved vehicle owners / drivers must pay the impounding charges \$320 in order to release the impounded vehicle. All residents are encouraged to advise your visitors to park their vehicles at the hourly carpark.

In case of specific occasion like moving in/out, internal renovation work or removing debris, drivers could apply for temporary parking **2 hours** before the parking so as to park the vehicle at the specified parking area. Otherwise, the vehicle will be considered as unauthorized parking and will be impounded subsequently.

Should you have any enquiries on this matter, please feel free to contact the Security Control Room at 2558 0121(24 hrs) or the Management Office at 2896 4333 during office hours.

Heng Fa Chuen Management Office

